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Referat fra møde i bestyrelsen 
 

Sted Lindebjergvej, Sorø. 
 

Dato og tid  2. maj 2024, kl. 18 – 22:30 
  
Deltagere  Henrik Møller Rasmussen 
 Carsten Nissen 

Morten Højrup  
 Henrik Lyngbye    
 Jesper Pedersen 
 
Referent  Jesper Pedersen 
 

 

Dagsorden 

1. Nyt fra udvalgene. 

2. Kommissorium økonomi Ad Hoc udvalg. 

3. Anerkendelse af hjælpere/sommerfest 

4. Træningsudvalget. 

5. Optimering af opsparing. 

6. Eventuelt. 
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1. Nyt fra udvalgene 

Markprøveudvalget 

• Seneste møde afholdt d. 15. april 2024, med følgende hovedpunkter: 
o Henrik Møller genvalgt som formand for udvalget. 
o Fremtidige formandskandidater for udvalget blev drøftet. 
o Carsten Nissen har fremover ansvaret for kontakt til udenlandske dommere. 

• Kontakte til udenlandske dommere til markprøvemesterskabet 2024 er begyndt. 
• MU fungerer godt og planlægningen af markprøvesæsonen og mesterskabet 2024 skrider 

planmæssigt fremad. 
• Til beslutning: 

 MU fremsætter forslag til BE om at nedlægge ”redaktionsudvalget” da det ingen praktisk funktion har i 

øjeblikket. 

o BE godkender forslaget. 

• Til beslutning: MU fremsætter forslag om at øge forplejningsgodtgørelsen ved udvalgsarbejde 

fra 250 kr. pr. person til 300 kr. pr. person. 
o BE henviser til de i 2023 besluttede beløbsgrænser. Beløbene heri er vejledende men det 

forventes at udvalgene udviser økonomisk ansvarlighed. 

• Til beslutning: Kan FCI godkendte ”CACIT” dommere dømme, heriblandt FCI ”CACIT” dommere 

fra DRK dømme alm. vinderklasse markprøver i RJK?  
o BE beslutter at det skal efterstræbes, at RJK markprøver skal dømmes af RJK dommere. 

Dette for at prioritere uddannelse og vedligehold af klubbens egne dommere. Hvis 

dommerpåsætningen ikke kan opnås med RJK dommere (eller udenlandske på 

mesterskabet), så kan alle godkendte ind-og udenlandske FCI-CACIT dommere dømme 

vinderklasse markprøver og også markprøvemesterskabet i RJK. 

• MU gør opmærksom på, at ændringerne i regelsættet for unghundemesterskabet 2024, som blev 

vedtaget på tidligere møde i BE, skal effektueres i reglementet.  

 

Medlemsudvalget 

• Lone Lyngby og Per Hasselbalch (bogholder) har afholdt møde med DKK ang. kommunikation af 

hvalpelister. 
o DKK vil fremover sende hvalpelister månedligt til RJK. 

• Seneste temaaften om mentaltræning var en succes med god tilslutning og med et flot 

økonomisk overskud. 
o Derudover blev der gjort gode erfaringer i fht. temaaftener i fremtiden. 

• Opdrætterlisten på klubbens hjemmeside er blevet gennemgået og skal opdateres. 
• Der vil blive udarbejdet en vejledning således opdrættere selv kan indmelde hvalpekøbere til 

maillisten. 
o Dette sker for at aflaste bogholderiet og måske forenkle processen. 

• Næste møde udvalget planlagt d. 14.5.2024. 
 

http://www.rjk.dk/
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Sponsorudvalget 

• Der oprettes en ny banner reklame på hjemmesidens forside. 
• Til beslutning: Sponsorudvalget fremsætter forslag om der oprettes en underside på 

hjemmesiden, under mit RJK, med klubbens medlemsfordele, rabatkoder osv. 
o BE vedtager forslaget. 

• Gilpa er hovedsponsor på unghundemesterskabet 2024.05.09 
 

Økonomi – Intet til referat  

2. Kommissorium økonomi Ad Hoc udvalg 

• BE drøftede emnet og beslutter at udvalget indledningsvis bestå af: Jesper Pedersen (BE), Per 

Hasselbalch (bogholder) og Dorrit Tobiassen (Intern revisor). Hvis der bliver behov, kan andre 

relevante klubmedlemmer inviteres til udvalget. 
o Jesper P. kontakter udvalgene for input til eventuelle ønsker til ændringer i opsætningen 

af RJK´s regnskab. Efterfølgende arrangerer JP første møde i udvalget. 

3. Anerkendelse af hjælpere/sommerfest 

• BE drøftede mulige anerkendelser til klubbens frivillige. 

o BE beslutter at der årligt kan afholdes en aktivitetsdag med fokus på det sociale, for 

klubbens frivillige hjælpere. Denne dag kan bestå af oplæg, hundetræning, opvisning, 

spisning eller andre relevante aktiviteter. 
o Dagen er tilegnet frivillige på det foregående års markprøver og tests. F.eks. på 

aktivitetsdagen 2025 kan hjælpere der har hjulpet på markprøver og test i 2024 deltage. 
o Deltagelse vil kræve tilmelding. 
o Budgettet for dagen sættes til 15.000 kr. med mulighed for at indhente supplerende 

sponsorater. 

 
4. Træningsudvalget. 

• Seneste møde afholdt d. 15. april 2024. 
• Hvalpedag d. 8. og 9. juni. 

o Nyhedsopslag til facebook og hjemmeside udarbejdet. 
o BE drøftede trænerkandidater til dagene med fokus på der skal bruges klubtrænere til at 

repræsentere klubben på hvalpedage. 
• Udvalget arbejder i øjeblikket på trænerdag for klubbens trænere. 
• TU opfordrer BE til at drøfte gebyret for at være klubtræner i RJK og om ordningen bør forenkles. 

o BE diskuterede emnet og besluttede at betalingen pr. hund i træning afskaffes og 

erstattes af en årlig pris på 600 kr. for at være registreret klubtræner i RJK.  
o Ændringen effektueres fra 1.1.2025. 

• Nye kandidater til udvalget blev drøftet. 
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5. Optimering af opsparing. 

• BE beslutter at bevare klubbens kontoer i klubbens nuværende bank men placere 400.000 kr. 

på en separat konto til en bedre forrentning. Dette er i tråd med tidligere 

generalforsamlingsbeslutning, vedr. anbringelse af klubbens aktiver. 
 

 

6. Eventuelt. 

• Bestyrelsen har modtaget en mail fra Michael Junker. 
o Indholdet i mailen blev drøftet og besvarelse vil blive udarbejdet snarest. 

• Wildcard ordningen fortsætter som hidtil dvs. 1 til 1 for dommere. 

• Næste møde i BE fastsættes til d. 27. august 2024. 
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